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《环球英语教程5-练习册》

内容概要

《环球英语教程5(练习册)》内容简介：《环球英语教程》是外教社从Thomson出版公司引进并重新建
构的一套英语学习教材。该教材有以下四大特色： 英语知识学习与技能训练完美匹配。语法、词汇知
识贯穿全书，并与语音训练紧密结合。单元A部分侧重听说，B部分侧重读写。教学资源丰富。除学生
用书和教师用书外，还配有录音磁带、录像教程以及网络资源。教学、测试融为一体。试卷自动生成
软件方便教师迅速生成各类测试试卷，及时准确评估学生学习情况。注重跨文化交际。话题、情景设
计以美语语境为主，辅以全球化背景，置英语学习于世界文化环境之中。
本教程面向各级各类成人培训学校，也可供大学、高职高专等师生选择使用。
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《环球英语教程5-练习册》

书籍目录

Unit1 Big Screen,Small Screen  Lesson A: Feature films  Lesson B: TV timeUnit2 The World Awaits You  Lesson A:
On the road  Lesson B: There and backUnit3 School and Beyond  Lesson A: School life  Lesson B: New school ,old
schoolUnit4 Contemporary lssues  Lesson A: In the city  Lesson B: Conflict resolutionUnit5 In Other Words 
Lesson A: Total immersion  Lesson B: Talk to meUnit6 Ordinary People,Extraordinary Lives  Lesson A: Follow
your dream!  Lesson B: The kindness of StrangersUnit7 Who Are You?  Lesson A: Memory and mind  Lesson B:
Personality plusUnit8 Happy Days  Lesson A: What makes you happy?  Lesson B: Look on the bright sideUnit9
Looking Good!  Lesson A: Fashion sense  Lesson B: Cosmetic ProcduresUnit10 To Buy or Not to Buy...  Lesson A:
What's your shopping  Lesson B: My possessionsUnit11 The Impact of Art  Lesson A: What does it say to you? 
Lesson B: Hidden storiesUnit12 Our Changing World  Lesson A: Looking to the future  Lesson B: Are we up to the
challenge?
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精彩短评

1、It is fine.
2、Gloria倾情力荐！！！！此书让你走遍天下都不怕！！！！
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